
 

ZÁPISNICA  

zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Stráža 

zo dňa 10.03.2022 o 17.30 hod.  
 

Počet zvolených poslancov: 7 

Prítomní poslanci:  6   podľa prezenčnej listiny 

Neprítomní poslanci:  1   Kubala Juraj 

 

Program rokovania: 

   1.  Otvorenie, schválenie programu  

   2.  Určenie zapisovateľa a  overovateľov zápisnice 

   3.  Kontrola plnenia uznesení 

   4.  Pomoc Ukrajine 

   5.  Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – návrh 

        Stanovisko hlavnej kontrolórky  k návrhu rozpočtového opatrenia č. 1/2022 

        Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2022   

   6.  Rôzne 

   7.  Diskusia 

   8.  Schválenie návrhu uznesenia 

   9.  Záver  

 

1.Otvorenie, schválenie programu 

Uznesenie č. 1/2022  
 

Zasadnutie Obecného zastupiteľstva otvoril a viedol pán starosta Ján Poliak. V úvode privítal 

prítomných a po skonštatovaní, že je prítomná trojpätinová väčšina poslancov a zasadnutie je 

uznášania schopné zahájil rokovanie. Predniesol návrh programu, ktorý bol jednohlasne schválený. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži schválilo: 

 

1. Program rokovania OZ. 

 

Prítomní poslanci: 6  Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Hlasovanie: 

Za:   6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna, 

Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor  

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

2. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Uznesenie č. 2/2022 
 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži určilo na návrh starostu: 

 

zapisovateľa:   Evu Guothovú 

overovateľov zápisnice: Petra Bugáňa,  Mgr. Mateja Franeka  

 

Prítomní poslanci:  6  Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna, 

Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 



3. Kontrola plnenia uznesení 

 

     Uznesenie č. 3/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie: 

 

1.Správu starostu o plnení uznesení - uznesenia sú splnené. 

  

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

      

4. Pomoc Ukrajine  

     

     Uznesenie č. 4/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži schválilo: 

 

1.Finančné prostriedky vo výške   2 000,00 Eur  na pomoc Ukrajine. 

Zatiaľ finančné prostriedky nebudeme posielať na Ukrajinu. Sú určené na nákup materiálu 

súvisiacich s vojnovým stavom na Ukrajine.   

Pán starosta  informoval, že nám môžu nariadiť z Okresného úradu  ubytovať vojnových utečencov 

v sále v kultúrnom dome, v budove Materskej školy alebo na ihrisku v šatni a bude im potrebné 

zabezpečovať  stravu, matrace, deky, lieky  a podobne. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor, 

Hlasovanie: 

Za:   6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor, 

Proti:   0  

Zdržali sa:  0  

 

5. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 – návrh 

    Stanovisko hlavnej kontrolórky  k návrhu rozpočtového opatrenia č. 1/2022 

    Schválenie rozpočtového opatrenia č. 1/2022 

 

     Uznesenie č. 5/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie: 

 

1.Návrh rozpočtového opatrenia č. 1/2022 bez výhrad. 

2.Stanovisko hlavnej kontrolórky obce k návrhu rozpočtového opatrenia č. 1/2022 bez výhrad. 

3.Informáciu p. Guothovej o potrebe vyčleniť finančné prostriedky na úpravu  krytov civilnej  

   ochrany v pivničných priestoroch kultúrneho domu a v Materskej škole. Jedná sa o menšie  

   výdavky – odstránenie plesní a vymaľovanie.  

   Tento rok máme ohlásenú kontrolu na obci z Okresného úradu odbor civilnej ochrany, krízového  

   riadenia a obrany štátu. Aktualizujeme celú dokumentáciu  civilnej ochrany a krízového  riadenia, 

   mali by sme mať v poriadku aj kryty CO. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter,  Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 



     Uznesenie č. 6/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži schválilo: 

 

1. Rozpočtové opatrenie č. 1/2022 bez výhrad. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Hlasovanie: 

Za:   6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

 

6.  Rôzne 

6.1. Ročná správa hlavnej kontrolórky obce o kontrolnej činnosti za rok 2021 

 

     Uznesenie č. 7/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie: 

 

1.Ročnú správu hlavnej kontrolórky obce Ing. Kataríny Chovanculiakovej o kontrolnej činnosti  

na Obecnom úrade v Stráži za rok 2021 bez výhrad. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 

6.2.Žiadosť o vydanie záväzného stanoviska pre stavbu mostu ponad potok  

Hanuliak Peter  

 

     Uznesenie č. 8/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži  schválilo: 

 

1.Vydanie  súhlasného záväzného stanoviska pre stavbu mostu ponad bezmenný potok (Lysický) 

pre stavebníka Hanuliak Peter. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,    

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Hlasovanie: 

Za:   6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

 

7. Diskusia 

     Uznesenie č. 9/2022 

 

Obecné zastupiteľstvo v Stráži vzalo na vedomie a doporučilo riešiť: 

 



 

1.Diskusné príspevky poslancov OZ: 

 

Poliaková Gabriela:  Pri Bugáňovcoch nesvietia svetlá verejného osvetlenia. 

Pán starosta už oznámil údržbárovi verejného osvetlenia aby vykonal opravu. 

Pred futbalovým zápasom je potrebné pracovníkom na aktivačných prácach  dať upratať areál 

ihriska, vyzbierať  odpadky. Pletivo by tam bolo potrebné. 

Pýtala sa či pri p. Božene Bugáňovej rúry tam zostanú alebo sa dajú preč, keď bola veľká voda 

upchal sa priepust a báli sa že ich vytopí. 

Pán starosta hovoril, že rúry tam nezostanú, dočasne ich tam umiestnili z dôvodu prác na cyklotrase. 

Keď bola veľká voda chodil tam osobne a monitoroval situáciu. 

 

Mgr. Franek Matej: Pletivo nové je potrebné  dať na ihrisko a  zábradlie urobiť. Sieť za bránkou 

je poškodená. Sedačky by sa mali zdemontovať na tribúne, veľa ich je poškodených, zle to vyzerá. 

Poliak Ján starosta: Na tribúnu chceme dať z drevených forštov  sedačky. 

 

Radočani Dalibor: Doporučuje skúsiť vybaviť drevo na sedenie  z Urbáru a každý rok aspoň  

dve – tri rady na sedenie spraviť, nemusí sa všetko naraz robiť kôli financiám. 

 

Kováčová Anna: pýtala sa, či je pravda, že cyklotrasa má ísť od kostola na horný koniec okolo rieky 

Varínky. Pán starosta informoval, že sme to žiadali, malo by sa to urobiť v ďalšej etape. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej, Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

 

8. Schválenie návrhu uznesenia 

 

Návrhová komisia predniesla návrh uznesenia. Návrh bol jednohlasne schválený. 

 

Prítomní poslanci: 6 Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Hlasovanie: 

Za:   6          Bugáň Peter, Mgr. Franek Matej,  Kováčová Anna,  

    Mackovčinová Emília, Poliaková Gabriela, Radočani Dalibor 

Proti:   0 

Zdržali sa:  0 

 

9. Záver 

 

Po  prerokovaní všetkých bodov programu a po schválení uznesenia pán starosta 

Ján Poliak  poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie. 

 

V Stráži dňa  10.03.2022 

 

 

 

          Ján Poliak, starosta 

  

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 


